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П Р О Т О К О Л 

 №2 
 

Днес, 23 февруари 2024 г., в  заседателната зала на Общински съвет-Кнежа се 

проведе заседание на ПК по земеделие, природни ресурси и екология. На заседанието 

присъстваха: Димчо Ангелов, Николай Бачийски, Мария Бонинска и Росен Пещенски. 

Отсъстват: Андрей Беленски, Иван Дановски и Тодор Патлиджански.  

След установяване наличието на изискуемия кворум за провеждане на днешното 

заседание, комисията започна работа в 1600 часа, ръководена от г-н Димчо Ангелов – 

зам.-председател на комисията и разгледа постъпилите материали за заседанието на 

ОбС за 29.02.2024 г. 

 

Да вземат участие в заседанието присъстваха: 

1. Катя Герговска – председател на Общински съвет-Кнежа; 

2. Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

3. Цветомир Миловски – зам.-кмет на Община Кнежа; 

4. Петя Маринска-Хинкина – директор на дирекция „Обща администрация“ 

при Община Кнежа. 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 
 1. Докладна записка с вх. №0800-54/20.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно предложение за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

мандат 2023-2027 г. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, а именно:  

 1. В глава Втора, Раздел IV, Групи на общинските съветници да отпаднат ал. 3, 

ал. 4 и ал. 5 на чл. 27, тъй като противоречат на акт от по-висока степен. 
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 2. Да се приеме докладната записка с така направените изменения и допълнения.   

 В хода на разискванията се коментира, удачно ли е да се заложат срокове за 

публикуване на материалите, поканите за свикване на заседанията на ПК  и 

протоколите от заседанията на ПК. Стана ясно, че съгласно сега действащия Правилник 

срокът за изготвяне на протокол от заседание на Общинския съвет е 3 дневен,  а срокът 

за публикуване съгласно ЗМСМА – 7 дневен.  

 Други коментари не бяха направени.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 2. Отчет за управление на общинската собственост в Община Кнежа за 

периода 01.01.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Г-жа Бонинска се поинтересува от къде може да бъде направена справка за 

язовирите на територията на общината.  

 Г-н Миловски отговори, че с тази информация може подробно да се запознае  

при г-жа Албена Занкова.  

 Комисията предлага да се приеме Отчета за управление на общинската 

собственост в Община Кнежа за периода 01.01.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 3. Отчети за дейността и изразходваните средства от спортните клубове за 

2023 г. съгласно разпоредбите  на Наредба №33 за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните клубове в община Кнежа.  

 Г-н Бачийски коментира, че според него продължава тенденцията за несериозно 

подходжане към отчетите от някои спортни клубове.  

 Г-жа Бонинска зададе въпрос по отчета на ФК „Мизия 1924“ гр. Кнежа, като се 

поинтересува какво се включва в  „Климатични монтажи и зареждане – монтаж“. 

 Г-жа Митева поясни, че на стадиона има съблекални, бойлери, пералня и 

климатичната техника е за част от тези помещения.  

 Комисията предлага да се приемат Отчетите за дейността и изразходваните 

средства от спортните клубове за 2023 г.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  
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 4. Докладна записка с вх. №0800-36/08.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно откриване на процедура по 

изготвяне на предложения за съдебни заседатели за нов четиригодишен мандат 

2024-2027 г. за Окръжен съд-Плевен. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, а именно:  

 I. Определя срок за подаване на документи от кандидатите за съдебни заседатели 

от 01.03.2024 г. до 31.03.2024 г. включително. 

 II. Прави следното предложение за попълване състава на временната комисия за 

провеждане на процедурата по избор на съдебни заседатели: 

    Мария Бонинска – председател на комисията; 

 и за членове: 

 1. Росен Пещенски 

 2. Борислав Цанковски 

 3. Иван Шарабански 

 4. Иво Балевски 

     III. Комисията предлага да се приеме докладната записка с направените 

предложения. 

 Г-н Росен Пещенски си направи отвод и предложи на негово място г-жа Бисерка 

Младжова.  

 Други предложения не бяха направени.  

 Комисията предлага: 

  I. Определя срок за подаване на документи от кандидатите за съдебни 

заседатели от 01.03.2024 г. до 31.03.2024 г. включително. 

 II. Прави следното предложение за попълване състава на временната комисия за 

провеждане на процедурата по избор на съдебни заседатели: 

    Мария Бонинска – председател на комисията; 

 и за членове: 

 1. Бисерка Младжова 

 2. Борислав Цанковски 

 3. Иван Шарабански 

 4. Иво Балевски 

     III. Комисията предлага да се приеме докладната записка с направените 

предложения. 
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 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 5. Докладна записка с вх. №0800-52/20.02.2024 г. от Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, относно актуализиране състава на 

Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане на финансова помощ от 

Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на семейни начала, с 

репродуктивни проблеми. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, а именно:  

 1. За попълване състава на Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане 

на финансова помощ от Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на 

семейни начала, с репродуктивни проблеми определя общинския съветник  - Юли 

Горнишки. 

 2. За резервен член на Комисията по чл. 3, ал. 1 от Правилата за отпускане на 

финансова помощ от Община Кнежа за лечение на семейства и лица, живеещи  на 

семейни начала, с репродуктивни проблеми определя общинския съветник -  Бисерка 

Младжова. 

 3. Приема докладната записка с така направените предложения.  

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 6. Докладна записка с вх. №0800-53-1/20.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно приемане на Общински план за младежта за 

2024 г. 

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 7. Докладна записка с вх. №0800-41-1/14.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно провеждане на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по водоснабдяване и канализация на обособената 

територия, обслужвана от ,,Водоснабдяване и канализация“ ЕООД – гр. Плевен.    

  Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  
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 8. Докладна записка с вх. №0800-50-1/19.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно кандидатстване на Община Кнежа по проект 

„Красива България“, Кампания – 2024 г.   

 Г-жа Бонинска се поинтересува има заложени средства в Бюджета за 2024 г. на 

Община Кнежа, с които да бъде покрито съфинансирането по проекта.  

 Г-жа Маринска отговори утвърдително.  

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 9. Докладна записка с вх. №0800-51-1/19.02.2024 г. от Цветомир Миловски – 

зам.-кмет на Община Кнежа, относно кандидатстване на Община Кнежа с 

проектно предложение по Процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи 

за улично осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване 

и устойчивост /Покана 2/.  

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 10. Докладна записка с вх. №0800-47-1/15.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно предоставяне на общински пасища, мери и 

ливади в землището на Община Кнежа за индивидуално ползване от земеделски 

стопани, отглеждащи пасищни животни за стопанската 2024 г. – 2025 г. 

 Димчо Ангелов информира, че няма да участва в гласуването, т.к. спрямо него 

възниква конфликт на интереси.  

  Г-жа Герговска обърна внимание на допусната техническа грешка по т. 6 от 

предложения проект за решение и предложи тя да бъде отстранена, като вместо 2023-

2024 г. бъде записано 2024-2025 г. Така т.6 придобива следния вид: „ОбС-Кнежа 

приема Правила за ползване на пасища, мери от Общинския поземлен фонд на Община 

Кнежа за стопанската 2024-2025 година.“ 

  Други предложения не бяха направени.  

 Комисията предлага: 

  1. Да се отстрани допусната техническа грешка в т. 6 от предложения проект за 

решение, като вместо 2023-2024 г. бъде записано 2024-2025 г. Така т.6 придобива 

Страница 5 от 7 

 



следния вид: „ОбС-Кнежа приема Правила за ползване на пасища, мери от Общинския 

поземлен фонд на Община Кнежа за стопанската 2024-2025 година.“ 

 2. Приема докладната записка с така направеното изменение. 

 Гласували: „За“ - 3; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 11. Докладна записка с вх. №0800-49-1/19.02.2024 г. от Илийчо Лачовски – 

кмет на Община Кнежа, относно oбявяване на конкурс за продажба на имот – 

частна общинска собственост.   

 Комисията предлага да се приеме докладната записка.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 12. Отчет с вх. №2600-3/23.01.2024 г. от Силвия Герговска –Управител на 

„Аспарухов вал“ ЕООД, относно дейността на „Аспарухов вал“ ЕООД гр. Кнежа 

за периода 01.10.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 Комисията предлага да се приеме отчета за дейността на „Аспарухов вал“ ЕООД 

гр. Кнежа за периода 01.10.2023 г. – 31.12.2023 г.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  

 

 13. Докладна записка с вх. №0800-58-1/21.02.2024 г. от Цветомир Миловски 

– зам.-кмет на Община Кнежа, относно именуване на площада, находящ се в кв.39 

в центъра на село Еница, община Кнежа. 

 Г-жа Герговска запозна присъстващите с предожението за решение на ПК по 

Етика, а именно:  

 1. Точка 1 от предожения проект за решение придобива следния вид: „Общински 

съвет-Кнежа именува площада по КРП на село Еница,  ЕКАТТЕ: 27509, община Кнежа, 

одобрен със Заповед № 2465 от 11.12.1968 г. на ОНС – Враца, находящ се в кв.39 в 

центъра на село Еница - „Васил Левски“. 

 2. Да се приеме докладната записка с направеното изменение. 

 Комисията предлага да се подкрепи предложението за решение на ПК по Етика.  

 Гласували: „За“ - 4; „Против“ - няма; „Въздържал се“ – няма.  
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След изчерпване на материалите, зам.-председателят на Комисията по 

земеделие, природни ресурси и екология г-н Димчо Ангелов закри заседанието в 1645 

часа. 

 

Протоколчик:                                                                 Председател: 

 /Г. Божилова/                                                                 /Д. Ангелов / 
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